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روابط عمومي هاي منتخب بيمه ايران
اولين نشست شوراي روابط عمومي هاي منتخب بيمه ايران در تهران برگزار 
شد. در اين جلسه، منتخبان روابط عمومي شرکت در سطح کشور در قالب 
دبيران مناطق پنجگانه به همراه مديرکل امور روابط عمومي و بين الملل، 
برنامه هاي پيشبرد و توسعه فعاليتهاي روابط عمومي شرکت را درسطح کشور 
مورد بررسي و تبادل نظر قرار دادند. اعضاي جلسه همچنين طي ديدارهاي 
صميمي با رييس هيات مديره و مديرعامل و س��اير اعضاء هيات مديره 
ضمن ارايه گزارش از روند شکل گيري شوراي روابط عمومي هاي منتخب 
بيمه ايران، از حمايتها و رهنمودهاي مديران ارشد شرکت از حوزه روابط 
عمومي قدرداني و برخي مطالبات اين حوزه در جهت پيشبرد امور را مطرح 
کردند. آقاي پورکياني رئيس هيات مديره و مديرعامل بيمه ايران، در ديدار 
اعضاي شورا و پس از استماع گزارش عملکرد حوزه روابط عمومي شرکت 
گفت : ايجاد روابط عمومي حرفه اي يکي از نيازهاي اصلي بيمه ايران بود 
که در حال حاضر بطور نسبي به اين فضا نزديک شده ايم. آقاي پورکياني 
با تاييد امکانات محدود روابط عمومي ش��رکت خصوصا در بخش نيروي 
انساني تاکيد کرد عليرغم کمبودها، روابط عمومي بايد حرفه اي عمل کند 
و در اين مس��ير تقويت ش��ود تا در وضعيت مطلوبتري قرار گيرد.  نشس��ت 
يکروزه شوراي روابط عمومي هاي منتخب بيمه ايران که با حضور دبيران 
منتخب مناطق پنج گانه کشوري آقايان شکري، غلامعليان، منصورسوهاني 

و خانم ها صانع زاده و فرخ روز برگزار شد.

بيمه سامان سطح يک توانگري مالي را کسب کرد
سطح يک توانگري مالي شرکت سهامي بيمه سامان توسط بيمه مرکزي 
جمهوري اسلامي ايران تأييد شد.  بنابر تأييديه رسمي ابلاغ شده از سوي 
بيمه مرکزي جمهوري اسلامي ايران، در اجراي ماده"۶" آيين نامه نحوه 
محاسبه و نظارت بر توانگري مالي مؤسسات بيمه )شماره ۶۹( و طبق کنترل 
انجام شده براساس آخرين صورت هاي مالي حسابرسي شده و بررسي هاي 
صورت گرفته، توانگري شرکت بيمه سامان براي سال مالي ۱۳۹۷ معادل 
۱۳۲ درصد يعني سطح يک به تأييد بيمه مرکزي جمهوري اسلامي رسيده 
است. ارتقاي شاخص  توانگري مالي شرکت بيمه سامان از اهداف اصلي 
اين شرکت به منظور ايفاي تعهدات مالي و افزايش اطمينان و اعتماد ذي 
نفعان مي باشد که در سال مالي ۱۳۹۷ براي ششمين سال متوالي با کسب 

بالاترين سطح رتبه بندي مالي مؤسسات بيمه محقق شد.

بيمه پاسارگاد بار ديگر در بالاترين سطح 
توانگري مالي

شرکت بيمه پاسارگاد براي هفتمين سال متوالي در سطح يک توانگري 
مالي قرار گرفت. طبق ارزيابي صورت هاي مالي مصوب سال۱۳۹۶ توسط 
بيمه مرکزي جمهوري اسلامي ايران، شرکت بيمه پاسارگاد موفق به کسب 
سطح يک توانگري مالي مؤسسات بيمه با نسبت توانگري ۱۲۲ درصد شده 
است. در اجراي ماده ۶ آيين نامه نحوه محاسبه و نظارت بر توانگري مالي 
مؤسسات بيمه )شماره ۶۹( و حسب بررسي و کنترل انجام شده، بر اساس 
آخرين صورت هاي مالي س��ال ۱۳۹۶و پس از اعمال تعديلات ، نس��بت 
توانگري مالي اين شرکت براي سال ۱۳۹۷ معادل ۱۲۲ درصد )سطح يک(، 

مورد تأييد بيمه مرکزي جمهوري اسلامي ايران قرار گرفته است.
شرکت بيمه پاسارگاد از ابتداي اجرايي شدن آيين نامه شماره ۶۹ شوراي 
عالي بيمه تا کنون، موفق به حفظ سطح يک توانگري مالي خود در صنعت 
بيمه شده و اين در حالي است بيمه پاسارگاد توانس�ته است با مديريت صحيح 
منابع و برنامه هاي افزايش سرمايه شاخص توانگري مالي خود را رشد دهد. 

اين نسبت بيانگر ميزان توان مالي شرکت در قبال تعهدات خود است.

گیشه

بانک و بیمه

معرفی مهندس مسعود دايي زاده بعنوان 
معاونت شهرداري بهبهان

تجارت-بهبه��ان -دايي زاده: 
طي حکمي از سوي استانداري 
اس��تان خوزستان حکم معاونت 
مهن��دس مس��عود دايي زاده به 
شهرداري بهبهان ابلاغ گرديد 
از همين رو ايش��ان به س��مت 
معاونت شهرس��ازي وامور ز ير بنايي ش��هرداري بهبهان 
منصوب ش��د. ش��ايان ذکر اس��ت مهندس مسعود دايي 
زاده چندين دوره سرپرس��تي ش��هرداري بهبهان و يک 
دوره نيز سرپرس��تي ش��هرداري سردش��ت )زيدون( را بر 
عهده داش��ته اس��ت و خدمات ارزند ه اي را از خود بر جاي 

گذاشته است.

اتصال ۳ بقعه متبرکه ايلام به فيبر نوری

تجارت-اس��تان ايلام:مديرکل اوقاف و امور خيريه اس��تان 
ايلام بابيان اين مطلب، اظهار کرد: در راس��تاي پياده س��ازي 
بس��تر مناس��ب فيبر نوري در شهر مهران پيگيري هاي لازم 
صورت گيرد که در ايام اربعين حس��يني براي ارائه خدمات 
مناس��ب به زوار حس��يني مورداس��تفاده قرار گيرد و در اين 
زمينه نيز اتصال س��ه بقعه متبرکه در دس��تور کار قرار گرفت.

حجت الاسلام عزيزي، گفت: مقرر شد که امامزاده علي صالح 
)ع( و امامزاده سيد حسن )ع( شهر مهران و قدمگاه ابراهيم 
قتال در مسير تردد زوار حسيني به زودي به شبکه فيبر نوري 
متصل شوند گه در اين راستا مخابرات استان ۵ کيلومتر شبکه 
فيبر نوري را احداث خواهد کرد.مديرکل اوقاف و امور خيريه 
استان ايلام، يادآور شد: هدف از راه اندازي شبکه فيبر نوري 
در بقاع متبرکه ايجاد بس��تر مخابراتي و ارتباطي مناس��ب در 
راستاي ارائه خدمات اينترنت، اينترانت و تلفن در بقاع متبرکه 
و همچنين امکان پوشش زنده مراسمات برگزارشده در اين 
بقاع و پخش از شبکه استاني است .وي، بيان کرد: بااتصال 
بقاع متبرکه به شبکه فيبر نور امکان ايجاد استوديو در راستاي 
پخش زنده مراس��مات و اذان به صورت مس��تقيم از اين بقاع 
متبرک��ه به وي��ژه صحن مطهر امامزاده علي صالح )ع( فراهم 
مي ش��ود.عزيزي، خاطرنشان کرد: همچنين اين امر موجب 
راه اندازي سامانه اتوماسيون اداري و سامانه جامع موقوفات 
بقاع متبرکه مي ش��ود و بس��تر مناس��ب براي ارائه خدمات به 

زوار بقاع متبرکه و زوار حسيني را فراهم مي کند.

شهرستانک

س��ند اس��تراتژيک بانک دي تا افق ۱400 در آخرين نشس��ت تخصصي دفتر برنامه ريزي 
استراتژيک اين بانک تدوين شد. به گزارش روزنامه تجارت به نقل از اداره روابط عمومي و 
تبليغات بانک دي، نشست پاياني تدوين برنامه استراتژيک بانک دي با حضور محمدرضا 
قرباني، مديرعامل، اعضاي کميته راهبري و اعضاي دفتر برنامه ريزي استراتژيک بانک دي 
برگزار شد. در اين نشست محمدرضا قرباني، مديرعامل بانک دي، با اشاره به اهميت تدوين 
برنامه استراتژيک براي سازمان گفت: طراحي استراتژي بلندمدت براي يک سازمان يکي 
از مس��ائل ضروري اس��ت که اگر همراه با بررس��ي و مطالعه عميق و تعهد ارکان س��ازمان به 
اجراي آن باشد، مي توان از پيشرفت سازمان در بازار اطمينان حاصل کرد.  قرباني همچنين 
با اشاره به عزم جدي تيم مديريتي بانک دي براي ايجاد تحول در رويکردهاي آتي گفت: 
اولويت تيم مديريت، حرکت مطابق اس��تراتژي هاي تدوين ش��ده اس��ت و بدنه کارشناسي 
بانک بايد با شناخت دقيق و درک شرايط حاکم بر نظام بانکي و نيز پايبندي به برنامه ها، 

تلاش خود را جهت تحقق اهداف به کار گيرند.
مديرعامل بانک دي ضمن تقدير از عملکرد اعضاي دفتر برنامه ريزي استراتژيک در تدوين 
سند استراتژيک بانک گفت: استراتژي هاي طراحي شده در دفتر برنامه ريزي استراتژيک 

نشان مي دهد که آگاهي و تسلط تيم طراح به مسائل و چالش هاي حال و آينده بانک چنان 
دقيق بوده که پيش بيني مي شود عملکرد مديران و کارشناسان بر اساس برنامه هاي مدون 
سند استراتژيک در مسير تحقق اهداف موثر و کاربردي باشد. قرباني با اشاره به لزوم تسريع 
در نهايي س��ازي س��ند استراتژيک و پياده س��ازي برنامه هاي کوتاه مدت افزود: برنامه هاي 
کوتاه مدت با هدف سرعت بخشيدن به حرکت بانک در مسير سودآوري پايدار و باکيفيت 
تدوين شده است که به محض نهايي سازي و تصويب، در برنامه عملياتي ساليانه تواحدها 
قرار خواهد گرفت و تمامي واحدها ملزم به اجرا و انعکاس پايش عملکرد خود به مديريت 
ارشد هستند. در ادامه اين نشست،آذر محصصي، مديرکل طرح و توسعه بانک دي با ارائه 
گزارش عملکردي در خصوص فرآيند تش��کيل دفتر برنامه ريزي اس��تراتژيک گفت: دفتر 
برنامه ريزي استراتژيک که تا کنون ۱0 جلسه نشست، بالغ بر ۱۱00 نفر ساعت کار تخصصي 
برگزار کرده است در نشست پاياني با چهار کارگروه »وصول مطالبات«، »سرمايه گذاري«، 
»سرمايه انساني« و »بازاريابي و طراحي محصول« در خصوص رفع بحران هاي موجود با 
رويکرد حل مسأله، تدوين برنامه هاي کوتاه مدت و تبيين نقشه راه و نقاط استراتژيک به 

هم انديشي و ارائه راهکار پرداخت.

تجارت-اس��تان اصفهان:مراس��م توديع و معارفه مدير عامل فولاد مبارکه با حضور معاون 
وزير صنعت، معدن و تجارت و رئيس هيئت عامل سازمان توسعه و نوسازي معادن و صنايع 
معدني ايران )ايميدرو(؛ نماينده مردم محترم شهرستان مبارکه در مجلس شوراي اسلامي، 
رئيس خانه صنعت، معدن و تجارت ايران و رئيس اتاق بازرگاني اصفهان، نمايندگان استاندار 
و جمعي از مسئولين استان اصفهان؛ امام جمعه، فرماندار و جمعي از اعضاي شوراي تامين 
شهرستان مبارکه، فرماندار و جمعي از مسئولين شهرستان لنجان، رئيس و اعضاي هيئت 
مديره شرکت فولاد مبارکه، مدير عامل جديد و سابق فولاد مبارکه و جمع کثيري از معاونين، 
مديران و کارکنان در محل سالن برگزاري همايش هاي فولاد مبارکه برگزار شد. در بخش 
نخست اين مراسم نماينده مردم شهرستان مبارکه در مجلس شوراي اسلامي طي سخناني 
ضمن قدرداني از زحمات و همکاري دکتر بهرام سبحاني گفت: امروز شاهد مراسم تکريم 
يکي از مديران توانمند صنعت فولاد کشور بوديم که در رشد صنعت فولاد کشور و توجه به 
مسئوليت هاي اجتماعي سازمان خوش درخشيد. مديري که با سوابق درخشان خود تا حد 
توان تلاش کرد تا چرخ صنعت فولاد کشور را به خوبي بچرخاند و موجبات عزت و سربلندي 

صنعت فولاد کشور را در سطح بين المللي مهيا نمايند.
خانم مهندس سعيدي با بيان اين که شهرستان مبارکه با افتخار ميزبان صنعت بزرگ فولاد 
مبارکه است، افزود: از اين پس نيز با همکاري همه مسئولين استان و به ويژه شهرستان مبارکه 
تلاش خواهيم کرد تا فولاد مبارکه همچنان سربلند و موفق به کار و فعاليت هاي اقتصادي 
خود ادامه دهد. در ادامه اين مراسم دکتر بهرام سبحاني طي سخناني از مدت حضور خود 
در شرکت فولاد مبارکه به عنوان فرصتي براي انتقال تجربه و خدمت به جامعه ياد و با ارايه 
گزارشي از دستاوردهاي سنوات اخير فولاد مبارکه اضافه کرد: از نيمه دوم سال ۱۳۹۲ که 

فرصت حضور مجدد در فولاد مبارکه فراهم شد، تمامي توان خود را براي سربلندي گروه 
فولاد مبارکه و جمهوري اسلامي ايران به کار گرفتم و در طبق اخلاص گذاشتم.وي تصريح 
کرد: دس��تاوردهاي فولاد مبارکه به ويژه در ۵ س��ال اخير به دس��ت توانمند کارکنان شرکت 
به دست آمد و اين جانب به عنوان مدير عامل فقط فرصت ها را در اختيار ايشان قرار دادم تا 
بتوانند استعدادهاي خود را شکوفا کنند. نتيجه کار هم اين شد که آنچه از فولاد مبارکه انتظار 

مي رفت امروز محقق شده است.  

دکتر سبحاني گفت: روند افزايش توليد خام در شرکت فولاد مبارکه از سال ۱۳۹۲ همانند 
سنوات قبل از آن رو به افزايش بوده است .مدير عامل سابق فولاد مبارکه با بيان اين که در 
اين سنوات و حتي در سخت ترين شرايط اقتصادي، سهامداران فولاد مبارکه نيز همواره از 
خريد سهام فولاد مبارکه منتفع گرديده اند، ادامه داد: به عنوان مثال در شش ماهه اول امسال 
بازدهي بالاي ۹۲ درصدي سهام فولاد مبارکه را شاهد بوده ايم.دکتر سبحاني بخش پاياني 
سخنان خود را به آرزوي موفقيت براي مهندس عظيميان مدير عامل جديد فولاد مبارکه و 
قدرداني از کارکنان فولاد مبارکه، مسئولين شهرستان و استان، نمايندگان مردم در مجلس 
شوراي اسلامي، مسئولين وزارت صنعت، معدن و تجارت، ايميدرو، پيمانکاران، خانواده خود 
و ساير نهادهايي که در اين سنوات فولاد مبارکه را همراهي و ياري کردند، اختصاص داد و 
اظهار اميدواري کرد فولاد مبارکه همچنان براي کشور و نظام مقدس جمهوري اسلامي باعث 
سربلندي و عزت باشد.مهندس عظيميان رشد و بالندگي فولاد مبارکه را حاصل حمايت و 
همکاري تمامي مسئولين کشور از بدو احداث تا کنون و تلاش تمامي مديران عامل و کارکنان 
در تمامي ادوار شرکت دانست و گفت: در ادامه راه مديران قبلي اين شرکت بزرگ اميدوارم در 
سايه تلاش مضاعف و همکاري بيشتر همه همکاران خود در شرکت بتوانيم فولاد مبارکه را 
در مسير دست يابي به جايگاه بالاتري در سطوح بين المللي قرار دهيم.وي در ادامه با تاکيد بر 
نقش و اهميت نيروي انساني در سازمان ها تصريح کرد: رشد نيروي انساني و ايمني و سلامت 
همکاران و توجه به مباحث کاري و معيشتي اين عزيزان در اولويت هاي کاري سازمان است 
که اميدوارم با همکاري و همدلي بتوانيم طرح هاي در دست اجرا و آتي شرکت را يکي پس 
از ديگر به س��رانجام برس��انيم. به خاطر داش��ته باشيم هيچ کاري متوقف نخواهد شد و همه 

برنامه هاي شرکت در توليد و توسعه بايد با قدرت بيشتر اجرايي گردد.
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بازسازيونوسازيخطتوليد"کرپناز" دردستور

تجارت-استان گلس��تان:معاون بهداشت، 
درمان و توانبخش��ي جمعيت هلال احمر در 
گلستان گفت : تا دهه فجر امسال تعداد مرکز 
جامع توانبخشي کشور از ۱۵۶ مرکز به ۲00 
مرکز افزايش خواهد يافت. به گزارش روابط 
عمومي جمعيت هلال احمر گلستان؛ حسن 
صفاريه معاون بهداشت، درمان و توانبخشي 
جمعي��ت هلال احمر عصر ام��روز درافتتاح 
صندوق امانات تجهيزات پزش��کي جمعيت 

هلال احمر شهرستان گرگان اظهارداشت: به دنبال توسعه خدمات 
توانبخش��ي در کش��ور هس��تيم و به همين منظور تعداد مرکز جامع 
توانبخشي کشور از ۱۵۶ مرکز به ۲00 مرکز تا پايان امسال افزايش 
خواه��د يافت.گفت��ار درماني، کار درماني، س��اخت اندام مصنوعي، 
فيزيوتراپي و غيره افتتاح معاون بهداشت درمان و توانبخشي جمعيت 
هلال احمر بيان داشت: ۱0 درصد مردم داراي معلوليت هستند و از 
اين ميزان يک الي ۲ درصد در زمينه هاي درماني و توانبخشي نيازمند 
کمک و حمايت هس��تند تا بتوانند با اس��تفاده از خدمات توانبخشي 
به زندگي خود ادامه دهند.وي يادآور ش��د: تمام خدمات توانبخش��ي 
در مرکز جامع توانبخش��ي سراس��ر کش��ور با تعرفه دولتي و پوشش 
بيمه اي ارائه مي ش��ود و خدماتي چون پروتز با کيفيت بس��يارعالي 
و قيمت نازل با توجه به اينکه پوش��ش بيمه اي ندارد، انجام خواهد 

شد.صفاريه گفت: در حال حاضر ۱۵۶ مرکز 
جامع تونبخشي در ۳۱ استان کشور فعاليت 
دارند و بيش��تر واحدهاي ما در سراس��ر کشور 
داراي فيزيوتراپي هس��تند. بنا داريم با ايجاد 
مراکز جامع توانبخشي آنها را به بخش هاي 
ديگر چون کاردرماني، گفتار درماني، پروتز و 
غيره مجهز کنيم. وي افزود: در سال هاي آينده 
کلينيک هاي تخصصي ويژه بيماران ام  اس و 
غيره در فاز توسعه ايجاد خواهد شد و اين قول 
را مي دهيم که اين کلينيک تخصصي به صورت پايلوت نخستين بار 
در گلستان ايجاد شود. معاون بهداشت درمان و توانبخشي جمعيت 
هلال احمر تاکيد کرد: جمعيت هلال احمر يک سازمان مردم نهاد 
بوده و همواره از بدو تاسيس از توان مردمي براي رسيدن به اهداف 

خيرخوانه و بشردوستانه بهره برده است.
افتتاح بانک امانات تجهيزات پزشکي جمعيت هلال احمر شهرستان 
گرگان با حضور دکتر صفاريه معاون بهداشت ،درمان و توانبخشي 
جمعيت هلال احمر ، دکتر سوديمشاور رئيس جمعيت هلال احمر ، 
دکتر هروي مديرعامل جمعيت هلال احمر استان گلستان ، ابوالقاسم 
صفوي فرماندار شهرس��تان گرگان و جمعي از خيرين و مس��ئولين 
شهرس��تان گرگان برگزار ش��د. اين بانک امانت توسط خير گنبدي 

جناب آقاي شهرکي اهدا شده است.

هفدهم مهرماه سال ۱۳۹۷، با انجام قرعه 
کش��ي هش��تمين طرح باشگاه مشتريان 
بان��ک آين��ده، ب��ا عنوان »نزدي��ک تر از 
هميشه«، برندگان خوش شانس ۱.4۱۱ 
جاي��زه اي��ن دوره از باش��گاه مش��تريان، 

مشخص شدند.
گفتني اس��ت؛ ۱۵ )پان��زده( ميليارد ريال 
جايزه براي اين دوره از باش��گاه مشتريان 
در نظر گرفته شده بود که چهار جايزه ۵00 

)پانصد( ميليون ريالي براي چهار نفر در پايان مردادماه س��ال 
ج��اري، قرع��ه کش��ي و به برندگان اه��دا گرديد. علاوه بر آن، 
جوايز ديگري ش��امل: ۲ )دو( ميليارد ريال براي ۱ )يک( نفر، 
۱00 )يک-صد ( ميليون ريال براي ۱0 )ده( نفر، ۲0 )بيست( 
ميلي��ون ري��ال براي ۱00 )يک صد( نفر، ۱0 )ده( ميليون ريال 

براي ۳00 )سيصد( نفر و ۵ )پنج( ميليون 
ريال براي ۱000 )يک هزار( نفر، در نظر 

گرفته شده بود.
  برنده خوش شانس هشتمين دوره باشگاه 
مشتريان بانک آينده، سرکار خانم عجب 
ناز لجم اورک چراغي، از شعبه ستارخان- 
مي��دان توحي��د تهران بزرگ، بود و نتيجه 
قرع��ه جاي��زه بزرگ اين دوره از باش��گاه 
مش��تريان بان��ک آينده، ب��ه مبلغ ۲ )دو( 
ميليارد ريال، به نام ايشان ثبت گرديد.   در دوره هشتم باشگاه 
مشتريان بانک آينده که از تاريخ ۱0 خردادماه تا ۳۱ شهريورماه 
سال ۱۳۹۷ به اجرا درآمد؛ تعداد ۱0۱.۱۱۶ نفر از مشتريان در 
طول طرح، موفق به کسب حداقل 4.۵00 امتياز شده و شرط 

اوليه براي حضور در قرعه کشي را کسب نمودند.

مدي��رکل   - اي��لام  تجارت-اس��تان 
راه��داري و حمل و نق��ل جاده اي ايلام 
از آمادگي امکانات و زيرس��اخت لازم در 
پايانه مرزي مهران براي ارائه خدمت به 
زائران اربعين حسيني خبر داد و گفت: با 
توجه به تمهيدات صورت گرفته اين مرز 
ظرفيت تردد روزانه ۱8۵ هزار زائر را دارد.

ن��ورالله دلخواه اظهار داش��ت: تمهيدات 
لازم براي تس��هيل خروج و ورود زائران 

اربعين از گذرگاه مرزي مهران آماده است ضمن اينکه نقاط 
حادثه خيز مسيرهاي منتهي به پايانه مرزي شناسايي شده و 

تا قبل از اربعين ايمن سازي مي شوند.
وي با اشاره به اقدام هاي انجام شده در ورودي شهر و پايانه 
مرزي مهران افزود: يکي از مشکلات سال هاي گذشته نبود 
پارکين��گ ن��اوگان عمومي و اتوبوس بين ش��هري بود که در 
اين خصوص کارهاي مناسبي براي رفع مشکلات اين حوزه 

انجام شده است. 
دلخواه به پيش بيني افزايش تردد زائران اربعين حس��يني در 
سال جاري اشاره کرد و گفت: تدارکات کافي براي مهيا بودن 
وس��ايل نقليه عمومي براي جا به جايي زائرين عتبات عاليات 
قبل از برگزاري کنگره بزرگ اربعين با انجام فراخوان صورت 

مي گي��رد و در اي��ن خصوص از ظرفيت 
س��اير استان ها همانند سال هاي گذشته 
اس��تفاده خواهد ش��د. وي مرز مهران را 
اولي��ن م��رز پرحجم از نظر خروج و ورود 
زائران اربعين حسيني معرفي کرد و يادآور 
ش��د: با همراهي و کمک دس��تگاه هاي 
استاني نقاط ضعف موجود در پايانه هاي 
تا قبل از اربعين برطرف مي شود.مديرکل 
راه��داري و حمل و نقل جاده اي ايلام با 
اشاره به ميزان تردد زائران در نيمه نخست سال جاري تصريح 
ک��رد: در اي��ن م��دت يک ميلي��ون و ۵00 هزار زائر از مرز بين 
المللي مهران )ورود و خروج( به عتبات عاليات سفر کرده اند.

وي ب��ا بي��ان اينک��ه پايانه مرزي مهران با تمام امکانات آماده 
خدمت رساني به زائران اربعين حسيني است، يادآور شد: پايانه 
مه��ران بي��ش از ۱00 گي��ت خروج��ي دارد که در حال حاضر 
امکان تردد در تمامي آنها برقرار اس��ت. مديرکل راهداري و 
حمل و نقل جاده ايلام تاکيد کرد: برنامه ريزي شده حداکثر 
پنج ثانيه زمان براي پذيرش گذرنامه هر زائر صرف مي شود 
تا سهولت در تردد زوار فراهم شود.وي افزود: روزانه ظرفيت 
ت��ردد ت��ا ۱8۵ ه��زار زائر در پايانه مرزي مهران در نظر گرفته 

شده و هيچ گونه مشکلي در اين راستا وجود ندارد.

مديرعامل ش��رکت بهساز مشارکت هاي 
ملت با اشاره به عبور موفق شرکت کرپ 
ناز از موانع توليد، از افزايش توليدات اين 
ش��رکت خبر داد و گفت: قرار ش��ده است 
از مناب��ع درآم��دي مختلفي، بازس��ازي و 
نوس��ازي خط توليد و تامين س��رمايه در 

گردش شرکت در دستور کار قرار گيرد.
ب��ه گ��زارش روزنام��ه تجارت ب��ه نقل از 
رواب��ط عمومي بانک مل��ت، يزدان مقدم 

مديرعامل ش��رکت بهس��از مشارکت هاي بانک ملت، با اشاره 
به برطرف کردن موانع توليد در ش��رکت کرپ ناز و اميدواري 
کارگران به افزايش و بهبود شرايط توليد اين کارخانه در دوره 
جديد، به ارائه توضيحاتي در اين زمينه پرداخت و اظهار داشت: 
شرکت کرپ ناز با هدف توليد ساليانه ۱0 ميليون متر پارچه در 

سال ۱۳۶4 با سهامداري سازمان صنايع 
ملي تاسيس شد و پس از دوران سازندگي 

در سال ۱۳۷8 به بهره برداري  رسيد.
مديرعامل ش��رکت بهساز مشارکت هاي 
بانک ملت با اش��اره به انتقال س��هام در 
س��ال ۱۳88 تصري��ح کرد: در دوره اي به 
دليل مشکلات و وضعيت حاکم بر صنعت 
نس��اجي در کش��ور از جمله فرس��ودگي 
ماشين آلات، بالا بودن قيمت تمام شده، 
 به روز نبودن ماشين  آلات توليدي، ورود بي رويه پارچه قاچاق 
و کاهش سهم بازار که رقابت با محصولات مشابه وارداتي را 
غيرممکن کرده بود، شرکت کرپ ناز دوبار مشمول ماده ۱4۱ 
قانون تجارت شد که بانک ملت با تقبل بار مالي چند ميلياردي، 

اين شرکت را از شموليت اين ماده خارج کرد.

 روح ال��ه خدارحمي رئي��س هي��أت مدي��ره و 
مديرعامل بانک کشاورزي در ادامه برنامه بازديد 
از طرح ها و آگاهي از پيش��رفت برنامه ها، صبح 
روز پنجش��نبه نوزدهم مهرماه از محل احداث 
کارخانه توليد فرآورده هاي شير»ش��مه شير« و 
»مجتمع کشت وصنعت صفاري« در روستاي 
چالتاسيان از توابع پيشواي ورامين بازديد کرد. به 

گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي بانک کشاورزي در اين بازديد، به نقش و 
حمايت اين بانک در توليد واشتغال در بخش کشاورزي اشاره کرد و افزود: اين کارخانه با 
مشارکت و تسهيلات بانک کشاورزي و توسط دامدار نمونه اين شهرستان احداث خواهد 
شد. وي ظرفيت اين کارخانه در فاز اول را دريافت روزانه ۱۲00 تن شير خام و فرآوري آن 
و تبديل به محصولاتي از جمله کره، پنير، شير خشک، ماست و شير پاستوريزه اعلام کرد 
افزود: در فاز دوم دريافت روزانه شير تا ۳ هزار تن قابل افزايش خواهد بود. خدارحمي تأکيد 
کرد: بانک کشاورزي با جمع آوري سپرده هاي خرد مردمي منابع قابل توجهي را به توليد 
محصولات کشاورزي و دامي به کارآفرينان و سرمايه گذاران اختصاص مي دهد. تسهيلات 
بانک کشاورزي با صرف وقت ودقت فراوان به طرح ها اختصاص مي يابد و با درنظر گرفتن 
مواردي از قبيل اهليت متقاضي، مجوزهاي قانوني ،تضامين و وثايق، و.... تسهيلات به 

کارآفرينان بخش کشاورزي پرداخت مي شود.

قائم مقام موسسه اعتباري ملل گفت: از مرداد سال 
گذشته که بنا به دستور بانک مرکزي رسيدگي به 
امور تعاوني وحدت به موسسه ملل واگذار شد، از 
مجموع 400 هزار سپرده گذار، تنها 800 نفر تعيين 

تکليف نشدند.
ب��ه گ��زارش روزنام��ه تج��ارت به نق��ل از ايبنِا، 
محمدرض��ا مروجي با بيان اينکه از مجموع 400 

هزار سپرده گذار تعاوني وحدت، تنها 800 نفر تعيين تکليف نشده اند و بقيه سپرده هاي خود 
را دريافت کرده اند، افزود: از اين تعداد، حدود ۳۶0نفر به طور کلي هيچ مراجعه اي براي تعيين 
تکليف س��پرده هاي خود نداش��ته اند. وي درباره تعيين وضعيت نيروهاي تعاوني منحل شده 
وحدت نيز گفت: به زودي هيئت تصفيه اين تعاوني، در اين باره تصميم گيري خواهد کرد و 
نيروهايي که به موسسه ملل تکليف شده است، با ايجاد شعب جذب مي شوند و بقيه نيروها 
را هيئت تصفيه تعيين تکليف مي کند. قائم مقام موسسه اعتباري ملل افزود: تعاوني وحدت 
حدود ۵00 ميليارد تومان تسهيلات به ۳۳ هزار نفر پرداخت کرده بود که هيئت تصفيه اين 
تعاوني و مديران موسسه ملل درباره نحوه برگشت اين تسهيلات، تصميم مي گيرند. مروجي 
ادامه داد: سال گذشته به دليل مسائل پيش آمده، رشد منابع اين موسسه منفي بود، ولي به 
همت نيروهاي پرتلاش اين موسس��ه در ش��ش ماه ابتداي امس��ال، اين رش��د از حالت منفي 

خارج شد و به مثبت ۱۵ درصد رسيد.

احداثکارخانهفرآوردههايشيرورامين
بامشارکتبانککشاورزي

تنها8۰۰سپردهگذارتعاونيوحدت
تعيينتکليفنشدند

راهکارآرامشارزي
درتنظيمعرضهوتقاضا

دکتر علي صالح آبادي معتقد اس��ت واقعيات 
اقتصادي کش��ور ب��ا آنچه در فضاي جامعه به 
واس��طه جوسازي هاي يادش��ده جريان دارد، 
متفاوت اس��ت و مي توان با مديريت عرضه و 

تقاضا آرامش را به بازار ارز کشور بازگرداند
ب��ه گ��زارش روزنامه تجارت ب��ه نقل از روابط 
عمومي بانک توس��عه ص��ادرات، مدير عامل 

بانک توس��عه صادرات ايران گفت: فارغ از اينکه قيمت ارز چه رقمي باش��د، نوس��انات 
ش��ديد اقتص��ادي ب��ه دليل اينکه قدرت پيش بيني را از فع��الان اقتصادي مي گيرد، به 

نابساماني هاي اقتصادي دامن مي زند. 
وي با اذعان به اينکه ارز بر بس��ياري از مولفه اقتصادي اثر مس��تقيم مي گذارد، گفت: 
بر اين اس��اس نوس��انات ش��ديد نرخ ارز، پديده مبارکي نيست و بايد راهکارهاي عملي 

براي کنترل آن به کار گرفته شود.
دکتر صالح آبادي با اشاره به توانمندي داخلي کشور براي عبور از موانع تحريمي گفت: 
کشور ما به لحاظ توليد در سطح مطلوب و قابل قبولي قرار دارد و حتي در صورت ايجاد 
شرايط سخت تحريمي، مي توانيم بسياري از نياز ضروري خود را تهيه کنيم بنابراين 
مي توان با مديريت دقيق، واردات کالاي لوکس و غير ضروري را ممنوع کرد چرا که 

بدون اين کالا ها نيز مشکلي متوجه مردم و اقتصاد کشور نخواهد شد.

محمدرضا قرباني خبر داد:

تدوين سند استراتژيک بانک دي تا افق 1400

مهندس عظيميان مديرعامل فولاد مبارکه:

برنامه هاي فولاد مبارکه با قوت بيشتر اجرا می شود 

تجارت-استان مرکزي:مديرعامل شرکت پتروشيمي شازند از 
برنامه  ريزي براي افزايش توليد اين مجتمع در سال ۹۷ خبرداد. 
به گزارش شانا به نقل از شرکت ملي صنايع پتروشيمي، ابراهيم 
ولدخان��ي ب��ا بيان اين که تلاش داريم امس��ال توليد مجتمع 
پتروشيمي را افزايش دهيم، گفت: اين مجتمع پارسال يک 
ميليون و 800 هزار تن محصولات متنوع توليد کرد که افزون 

بر فروش داخل، ۳00 ميليون دلار ارزآوري براي کشور داشته 
است. وي افزود: هدف ما از ابتدا توليد محصول خاص براي 
مشتريان خاص به جاي توليد انبوه بوده است، بر همين اساس 
پتروشيمي شازند فرصت مناسبي براي توسعه صنايع تکميلي 
و ايج��اد ارزش اف��زوده دارد.اين مجموعه با هدف توليد مواد 
پايه اي و مياني با اس��تفاده از خوراک اصلي نفتا و تبديل به 

فرآورده هاي نهايي پليمري و شيميايي و نيز تربيت مديران و 
کارکنان باتجربه براي صنعت از سال ۷۲ به بهره برداري رسيده 
است. محصولات متنوع اين مجتمع شامل اتيلن، پروپيلن، 
برش 4 کربنه، هيدروکربن هاي هيدروژنه و انواع محصولات 
شيميايي و پليمري در گريد و درجه بندي مختلف در ۱۷ واحد 

فرآيندي و ۶ واحد يوتيليتي است.

تجارت-اس��تان مرکزي:دبيرس��تان ۹ کلاس��ه خير س��از 
»ح��ر رياح��ي « ناحي��ه ۲ اراک با حض��ور مديرکل آموزش و 
پرورش اس��تان مرکزي به بهره برداري رس��يد.به گزارش 
اداره اطلاع رس��اني و روابط عمومي آموزش و پرورش استان 
مرکزي، » ش��هريار فولادوند« مديرکل آموزش و پرورش 
استان مرکزي در آيين افتتاح اين واحد آموزشي طي سخناني 

گفت: يکبار ديگر شاهد افتخارآفريني خيرين مدرسه ساز که 
منشا اثرات خير در استان هستند مي باشيم.وي افزود: به خيرين 
ق��ول مي دهي��م که با تحويل باقيات صالحات از اين عزيزان 
دانش آموزان که سرمايه هاي آينده کشور مي باشند را در اين 
فضاهاي آموزشي به خوبي پرورش دهيم.مديرکل آموزش و 
پرورش استان مرکزي در پايان تاکيد کرد: بيشتر از کمک هاي 

مالي خيرين براي ما الگوپذيري دانش آموزان و تاثيرکارهاي 
خيرخواهانه در زندگي و آينده سرمايه هاي کشور مهم و قابل 
توجه مي باشد.گفتني است دبيرستان ۹ کلاسه » حر رياحي« 
که کلنگ احداث آن در سال ۱۳۹۶ بر زمين زده شده بود، با 
مشارکت خير نيک انديش» ميرزا محمدعلي رياحي فرد« در 

زميني به مساحت ۲ هزار متربع احداث شده است.

هدف گذاري پتروشيمي شازند براي افزايش توليد  شهرستان دبيرستان 9 کلاسه »حر رياحي« در اراک به بهره برداري رسيد
www.tejaratonline.ir


